



La version française se trouve plus bas

NEWS/ REMINDERS

IMPORTANT! Request for High-resolution work and health photos: CARWH Website Refresh

As previously announced, we are refreshing our CARWH website and we need your help to find high resolution photos relevant to research on work and health that we can use. If you have any photos from your work for which you own the copyright, please share with Cheryl (along with any attribution required): cheryl.peters@ucalgary.ca

Nominations Committee: Notification for Members ***2020 Call for nominations to CARWH Board***

Each year during the AGM, CARWH elects board members to replace those whose terms have expired. The time, date, and connection details of this year's electronic AGM will be announced in the early fall. At the 2020 AGM, we have one board member coming up to the end of the maximum term of 6 years: **Hugh Davies**. In addition, **Dana Howse** and **Arif Jetha** will be stepping down this year. We are very grateful for their contributions and thank them for their many contributions on the board.

We also have 7 board members that are coming to the end of a 2-year term, and are eligible and willing to stand for another 2-year term:

- Stephanie Premji (confirmed willing to continue)
- Cheryl Peters (confirmed willing to continue)
- Julia Goyal (confirmed willing to continue)
- Alison Palmer (confirmed willing to continue)
- Thomas Tenkate (confirmed willing to continue)
- Kathryn Sinden (confirmed willing to continue)
- Elena Laroche (confirmed willing to continue)
- Mélanie Lefrançois (confirmed willing to continue)

Since there are a total of 11 board positions opening up and 8 members willing to take this on, we require nominations of at least 3 more individuals. All members are eligible to self-nominate or to nominate others. If we have nominations that exceed the number of available positions, we will hold a vote at the AGM. If you'd like to self-nominate or nominate someone else for a board position to be elected during the 2020 AGM, please contact Catherine Trask [at catherine.trask@usask.ca](mailto:at.catherine.trask@usask.ca).

Funding opportunity: WorkSafeBC's Specific Priorities Research Grants: Impacts of COVID-19

Deadline: October 31, 2020, 4PM PST

The impacts of COVID-19 to BC workers, employers and the workers' compensation system are broad and diverse. COVID-19 has changed the way work is done. Including where and how workers are expected to perform their job and how they interact with the workplace. New ways of working present new risks and challenges, while also providing new opportunities. Safe and durable return to work and recovery of injured workers requires new supports and changes to care delivery and return to work planning, while prevention approaches must adapt to new guidelines, workplaces and technologies. WorkSafeBC is interested in research projects to address both direct and indirect impacts arising from the COVID-19 pandemic unique to occupational health and safety, injured or ill worker recovery, and safe and sustainable return to work or stay-at-work.

For more information and to apply: <https://www.worksafebc.com/en/about-us/research-services/funding-streams/specific-priorities-research-grants>

Cette annonce nous a été transmise en anglais seulement.



CANADIAN COLLEGE FOR THE CERTIFICATION
OF PROFESSIONAL ERGONOMISTS

CONSEIL CANADIEN DE CERTIFICATION
DES PRATICIENS EN ERGONOMIE

SPECIAL ANNOUNCEMENT - IEA Endorsement

*The CCCPE is excited to announce that **the CCCPE has been approved for endorsement by the International Ergonomics Association (IEA)**. The endorsement of the CCCPE certification will lend weight to our hard-earned credentials on a global scale and the IEA will in-turn provide international endorsement of our certification body. Recognition by the IEA indicates that the CCCPE has met international level standards for our certification criteria and process, and ensures that our Ergonomists meet the same high-quality standards as those of other endorsed societies.*

CCCPE CERTIFICATION APPLICATION KIT

Newly Updated!

Looking to apply for your CCPE or AE Designation?

[Click here](#) to download the application.

Next Application intake is September 1, 2020!

JOB/PhD OPPORTUNITIES

Scientist (Exposure Assessment – IARC Monographs)

This new position of Scientist (Exposure Assessment) is critical to the function of the IARC Monographs Programme and has recently gained increased prominence with the amendment of the Monographs' Preamble, in the specialty of Exposure Assessment.

The incumbent is responsible for preparing for upcoming Monographs (vols. 126-130), which will be occurring over the next 15 months. The incumbent is responsible for serving as rapporteur in the Exposure Characterization Subgroup for these meetings, which are scheduled to take place between September 2020 and June 2021. PhD in industrial hygiene, exposure assessment, or a closely related field is required, along with postdoctoral experience.

Closing date: August 20, 2020

More information and to apply: <https://www.iarc.who.int/vacancy/scientist-exposure-assessment-iarc-monographs/>

Cette annonce nous a été transmise en anglais seulement.

CARWH is a not for profit organization and welcomes donations.

To find out how to donate, check out our donations page :

<http://www.carwh.ca/donations.html>

NOUVELLES / RAPPELS

IMPORTANT! Besoin de photos à haute résolution sur le travail et la santé pour la mise à jour du site Internet de l'ACRST

Comme nous l'avons annoncé précédemment, nous rajeunissons le site Internet de l'ACRST et nous comptons sur votre aide pour trouver des photos haute résolution que nous pourrions utiliser afin de mettre en valeur la recherche sur le travail et la santé. Si vous avez des photos sur votre travail et pour lesquelles vous détenez les droits, veuillez les partager avec Cheryl (en indiquant les crédits nécessaires): cheryl.peters@ucalgary.ca

Avis aux membres du comité de nomination Appel à candidatures pour le conseil d'administration de l'ACRST

*Chaque année, pendant l'Assemblée générale annuelle (AGA), l'ACRST élit les membres du conseil d'administration pour remplacer ceux dont le mandat vient d'expirer. L'heure, la date et les numéros nécessaires à la connexion pour l'AGA électronique de cette année seront annoncés plus tard ce mois-ci. Lors de l'AGA de cette année, nous avons un membre du conseil d'administration qui arrive à la fin de son mandat: **Hugh Davies**. De plus, les sièges de **Dana Howse** et **Arif Jetha** deviennent vacants. Merci à tous pour leur service sur le conseil d'administration de l'ACRST!*

Le mandat de 2 ans de 8 membres du conseil d'administration se termine. Ces membres sont éligibles et souhaitent poursuivre leur implication pour un autre mandat :

- Stephanie Premji (se présente pour un autre mandat)
- Cheryl Peters (se présente pour un autre mandat)
- Julia Goyal (se présente pour un autre mandat)
- Alison Palmer (se présente pour un autre mandat)
- Thomas Tenkate (se présente pour un autre mandat)
- Kathryn Sinden (se présente pour un autre mandat)
- Elena Laroche (se présente pour un autre mandat)
- Mélanie Lefrançois (se présente pour un autre mandat)

Il y a un total de 11 postes au conseil d'administration à être comblés, dont 8 membres ont manifesté leur intérêt à continuer de siéger en se présentant pour une réélection. Nous avons donc besoin d'au moins 3 autres candidatures.

Si les nominations excèdent le nombre de postes disponibles, nous tiendrons une élection lors de la prochaine AGA. Si vous souhaitez vous proposer ou proposer quelqu'un d'autre pour un poste sur le conseil d'administration ouvert à l'élection au cours de l'AGA de 2020, veuillez communiquer avec Catherine Trask à catherine.trask@usask.ca



CANADIAN COLLEGE FOR THE CERTIFICATION
OF PROFESSIONAL ERGONOMISTS
CONSEIL CANADIEN DE CERTIFICATION
DES PRATICIENS EN ERGONOMIE

ANNONCE SPÉCIALE - Approbation de l'IEA

*Le CCCPE est heureux d'annoncer que **le CCCPE a été approuvé pour approbation par l'International Ergonomics Association (IEA)**. L'approbation de la certification CCCPE donnera du poids à nos qualifications durement acquises à l'échelle mondiale et l'AIE fournira à son tour l'approbation internationale de notre organisme de certification. La reconnaissance par l'IEA indique que le CCCPE a satisfait aux normes de niveau international pour nos critères et processus de certification et garantit que nos ergonomes répondent aux mêmes normes de qualité élevées que celles des autres sociétés approuvées.*

Nous tenons à remercier tous ceux qui ont contribué à notre application IEA au cours des dernières années. Le comité d'examen de l'IEA a noté qu'il était évident que la CCCPE maintient des normes élevées de certification en ergonomie professionnelle. Nous devons ce crédit à tant de membres et de bénévoles passés et présents du conseil.

TROUSE DE DEMANDE DE CERTIFICATION CCCPE

Nouvellement mis à jour!

Cherchez-vous à obtenir des titres d'ergonome certifié(e) CCPE ou d'ergonome associé(e)?
[Cliquez ici](#) pour télécharger l'application.

La prochaine réception des candidatures est le 1er septembre 2020!

*L'ACRST est une organisation à but non lucratif et accepte les dons.
Pour savoir comment faire un don, consultez la page « Dons » de notre site web :
<http://www.carwh.ca/fr/dons.html>*
